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Ikt. szám: 1/1150-1/2017. 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

Készült: Csopak Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2017. szeptember 27-én 

8.00 órai kezdettel tartott nyílt üléséről. 

 

Jelen vannak: Ambrus Tibor polgármester, 

 Balogh Balázs alpolgármester, 

 Dr. Balogh Emil Lajos 

 Markó Péter Imre 

 Simon Attiláné 

 Tislér Géza 

 Varga József képviselők, 

 Dr. Szántód Anita jegyző 

 

Ambrus Tibor polgármester: Tisztelettel köszönti a Képviselő-testület tagjait. Megállapítja, 

hogy jelen van 7 fő képviselő. Az ülés határozatképes, azt megnyitja. Ismerteti az ülés 

napirendjét. Kéri a napirendi pontok elfogadását. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

   236/2017. (IX.27.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a nyílt ülés napirendjét az 

alábbiakban határozza meg: 

 

NAPIRENDI JAVASLAT: 

1./ Jelentés a lejárt és folyamatban lévő határozatok végrehajtásáról 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

2./ A helyi népszavazás kezdeményezéséhez szükséges számú választópolgárok 

számáról szóló rendelet módosítása 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

3./ Településrendezési eszközök 3. módosításának környezeti értékelése 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

4./ Balatonfüred-Csopak határrendezési ügye 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

5./ Füredi út felújítási ügye 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

6./ Kormányzati céltámogatás ügye 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

7./ Kheiron Kft. egészségügyi feladat-ellátási szerződés megszűnése 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

8./ Csopak Üdülőfalu és Kemping 2017. évi beszámolója 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

9./ Tagi kölcsön nyújtása a Csopak-Info Nonprofit Kft. részére 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 
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10./ Az önkormányzat költségvetésének módosítása II. 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

11./ Strandi apartman és üdülőfalu 2018. évi árainak meghatározása 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

12./ A Csopak, Fecske utca 7-9. szám alatti, 954/16 helyrajzi számú ingatlan értékesítési 

ügye 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

13./ „Balatoni strandok fejlesztése BTSP-1.1-2016.” strandfejlesztési pályázat keretében 

kialakításra kerülő wellness részleg kialakításának ügye kivitelező kiválasztása, 

műszaki ellenőr kiválasztása 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

14./„Balatoni strandok fejlesztése BTSP-1.1-2016" pályázat keretében beszerzésre 

kerülő úszóstég hatósági engedélyeztetésének ügye 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

15./ A 2017. évben tartandó „Europe for Citizens 2014-2020., Town twinning” 

elnevezésű, testvérvárosi találkozók támogatására kiírásra kerülő pályázaton való 

részvétel 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

16./ Csatlakozás a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 

2018. évi fordulójához 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

17./ A csopaki 700/4 helyrajzi számú ingatlan értékesítési ügye 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

18./ A csopaki 1058 helyrajzi számú ingatlan részterületének értékesítési ügye 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

19./ Bencze László utca részterületének értékesítési ügye 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

20./ Hársfa utca részterületének értékesítési ügye 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

21./ Csopak, Sport u. 5-7. szám alatti társasház kérelme a Sirály utca részterületének 

bérletére 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

22./ Purger Ivett és társai kérelme a Csopak, Fecske utca 3-5. szám alatti ingatlan 

közmű bekötésére vonatkozóan 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

23./ Csajbi Ilona kérelme a Fehérvíz utca csapadékvíz elvezetésének megoldására 

vonatkozóan 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

24./ Czapáry Rita jelzálogjog törlése iránti kérelme 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

25./ Wolstrommer Vince területbérlet iránti kérelme 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

26./ Szatmári Zoltán és Konrád Róbert támogatási kérelme 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

27./ Átruházott hatáskörben hozott döntésekről szóló beszámoló 

Előadó: Ambrus Tibor polgármester 

 

 

NAPIREND TÁRGYALÁSA: 
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1./ Jelentés a lejárt és folyamatban lévő határozatok végrehajtásáról 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Az előterjesztésben a jegyző beszámol a testületi döntések 

végrehajtásáról. Látszik, hogy idén ez már a 18. ülésük, így sok döntés van. Kéri fogadják el a 

lejárt határidejű és folyamatban lévő határozatokról szóló jelentést. 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

237/2017. (IX.27.) ÖKT számú határozat 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt határidejű és 

folyamatban lévő határozatokról szóló jelentést elfogadja. 

 

 

2./ A helyi népszavazás kezdeményezéséhez szükséges számú választópolgárok számáról 

szóló rendelet módosítása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Elmondja, hogy a rendelet módosítással egy előírásnak 

tesznek eleget. 

Dr. Szántód Anita jegyző: Ismerteti az előterjesztést és a rendeletben történő változtatást. 

Ambrus Tibor polgármester: Kéri fogadják el a helyi népszavazás kezdeményezéséhez 

szükséges számú választópolgárok számáról szóló 7/2015. (X.2.) önkormányzati rendelet 

módosítását. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

Csopak Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

 

15/2017. (X.2.) önkormányzati rendelete  

 

a helyi népszavazás kezdeményezéséhez szükséges számú választópolgárok számáról 

szóló 7/2015. (IV.1.) önkormányzati rendelete módosításáról 

 (a rendelet szövege az előterjesztés mellékletét képezi) 

 

 

3./ Településrendezési eszközök 3. módosításának környezeti értékelése 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: A bizottságok megtárgyalták, fórumokon is túljutott a 

rendezési terv módosítása. Dönteni kell, hogy környezeti vizsgálatot készítenek vagy nem. 

Szakemberek nem tartják szükségesnek és ezt a döntést kell meghozni. Kéri fogadják el  

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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238/2017. (IX.27.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a hatályos településrendezési 

eszközök – teljes eljárásban történő – 3. módosításával kapcsolatban a módosítással 

érintett tervezési területekre - úgymint a 

 Kishegyi szőlőterületen elhelyezkedő közutak korrekciójára (0247/1 hrsz-ú út 

szakaszának törlése, 0247/3 hrsz-ú út szakaszának szélesítése)  

 Hegyalja utca végfordulójának korrekciójára, 

 Füredi út kerékpárút építésével kapcsolatos egy ingatlant érintő szélesítésére, 

 Árok utcában közterületi szabályozás a területhasználat szerint  

 Öreghegy utca végi zöldterületek átsorolása Üh1 területbe, a zöldterületek átvitele 

a 1146 hrsz-ú önk. tulajdonba kerülő telekre  

 Füredi u. – Timár u. – Falukertje u.-i tömbben lévő vízlevezető árok 
karbantarthatósága miatt, a közérdekűség megteremtése közműsáv kijelölése  

 Falukertje településrész belterületi, hétvégi házas övezetbe sorolt területének 
lakóövezetté történő átsorolása  

a változások környezetre gyakorolt várhatóan elenyésző hatásai miatt nem tekinthető 

jelentősnek, ezért az egyes tervek, illetve programok környezeti vizsgálatáról szóló 

2/2005. (I.11.) Korm. rendelet (továbbiakban: Kr.) szerinti környezeti vizsgálat 

elkészítését nem tartja szükségesnek .  

 

Az Önkormányzat a településrendezési eszközök módosítása során a helyben szokásos 

módon a módosítási dokumentáció megtekintését biztosítja. 

 

INDOKOLÁS 

 

A környezeti vizsgálat az alábbi szempontok szerint nem tekinthető jelentősnek: 

‐ Új beépítésre szánt terület mindössze minimális zöldterület átsorolás miatt kerül 

kijelölésre, ami a beépítési intenzitás növekedésével nem jár; 

‐ A tervezési területen nincsenek környezeti problémák, a településrendezési 
eszközök módosítása nem befolyásol más jogszabályt vagy programot, nem 

jelentős a környezettel kapcsolatos közösségi jogszabályok végrehajtása 

szempontjából; 

‐ Várható környezeti hatásokkal nem számol a terv, így a meglévő környezeti 
elemekben és rendszerekben a településrendezési eszközökben nem következik be 

változás; 

‐ A tervezési területet nem védett területeket; 

‐ A területen környezetvédelmi határértéket elérő vagy azt meghaladó igénybevétel, 

kibocsátás, illetve szennyezettség nem várható. 

 

Az Önkormányzat a döntését Kr. 3. § szerinti felhatalmazás alapján hozta meg. 

 

Határidő: folyamatos 

 

Felelős:  Ambrus Tibor polgármester 

 

 

4./ Balatonfüred-Csopak határrendezési ügye 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
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Ambrus Tibor polgármester: Két évvel ezelőtt kezdődött az ügy. Többször 

foglalkoztak ezzel. A Pincemester utcánál szeretné Balatonfüred a határt módosítani. 

Egyszer úgy döntöttek, nem szeretnék, Balatonfüred tudomásul vette, most újra kérte a 

határ módosítását. Két terület van, ami újra szerepel, a Füredi útról csopaki oldalon 

mezőgazdasági övezetben van, de füredi részen a belterületi rész, ahol komoly épületek 

vannak. A lakók kérésére a közműveket szeretnék megcsinálni, ezért kérték adják át a 

Határ utat és szilárd burkolattal látják el. Kéri, hogy a Füredi út határvonalától délre 

nyíló Határ út (2101 helyrajzi számú kivett közút, 2125 helyrajzi számú kivett 

közterület) Balatonfüredhez történő átcsatolását támogassák. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

239/2017. (IX.27.) ÖKT számú határozat 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Füredi 

út határvonalától délre nyíló Határ út (2101 helyrajzi számú kivett közút, 2125 

helyrajzi számú kivett közterület) Balatonfüredhez történő átcsatolását támogatja. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt a szükséges 

intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal 

 

Felelős:  Ambrus Tibor polgármester 

 

Ambrus Tibor polgármester: A 71-es főút alatt a Guruljon az élet kerékpáros pihenő 

mellett egy földút megy és ott van egy keskeny magánterület, onnan kezdődik a csopaki 

terület. 50-es 60-as években átkerült valahogy Csopakhoz ez a csík. Kérték csatolják át 

Balatonfüredhez, mert szélesebb utat szeretnének. Kisajátítással tudnák megoldani, ha 

hozzájuk tartozna az útkorrekciót meg tudnák oldani. Kéri, hogy a 71. sz. főközlekedési 

út alatti, 0221/12 helyrajzi számú telekingatlan Balatonfüredhez történő átcsatolását 

támogassák. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

240/2017. (IX.27.) ÖKT számú határozat 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 71. sz. 

főközlekedési út alatti, 0221/12 helyrajzi számú telekingatlan Balatonfüredhez 

történő átcsatolását támogatja. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt a szükséges 

intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős:  Ambrus Tibor polgármester 
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Ambrus Tibor polgármester: A két önkormányzat határán, a vízparton két 

magáningatlannál szeretnék a határt a magáningatlanok felett elhozni. A bizottság azt mondta, 

próbálja a kérelmezőkkel felvenni a kapcsolatot. Közparkot szeretnének kialakítani itt. 

Simon Attiláné képviselő: Mitől lesz a vízpartra jutás lehetősége jobb, ha Füredhez tartozik? 

Ambrus Tibor polgármester: Attól, hogy megvennék a magántelkeket, vagy utat 

csinálnának azon keresztül és kisajátítanák. 

Balogh Balázs alpolgármester: Nem lehet lejutni a magánterületekre. Náluk is problémás, a 

rendezési terv szerint el lett rontva valami. 

Ambrus Tibor polgármester: Kéri, hogy a vízparti részen lévő 0225/61 helyrajzi számú, 

906 m2 területű, rét művelési ágú és a 0225/62 helyrajzi számú, 755 m2 területű, rét művelési 

ágú telkek Balatonfüredhez történő átcsatolását támogassák. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, 1 tartózkodással, 

ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

241/2017. (IX.27.) ÖKT számú határozat 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a vízparti részen lévő 

0225/61 helyrajzi számú, 906 m2 területű, rét művelési ágú és a 0225/62 helyrajzi 

számú, 755 m2 területű, rét művelési ágú telkek Balatonfüredhez történő 

átcsatolását támogatja. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt a szükséges 

intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal 

 

Felelős:  Ambrus Tibor polgármester 

 

 

5./ Füredi út felújítási ügye 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: 3.437.986,- Ft az építési engedély megszerzéséhez az az 

összeg, amit meg kell szavazni. Van itt még pár döntés, hiszen a határozati javaslatban ezt 

biztosítanák, erről szól. A másik határozati javaslat a Füredi út felújítási, korszerűsítési 

munkálatai kapcsán a 0,4 kV-os hálózat átépítésének tervezésére vonatkozik, ami 3.480.000,- 

Ft, illetve a UPC hálózat és Magyar Telekom hálózat átépítésének tervezéséről szól, illetve 

dönteni kell, hogy a kisajátításokat elindítják-e. Az előterjesztést a bizottságok is 

megtárgyalták. 

Varga József képviselő: A bizottság javasolta, hogy az engedélyezési tervig valósítsák meg, 

utána látják, milyen költségek lehetnek még ezzel kapcsolatban. 

Markó Péter Imre képviselő: Egyetért, hogy mindenféle megállapodást betartva készüljön el 

egy engedélyes megoldás. Ezt követően valamilyen források bevonásával valósuljon meg a 

kiépítés, kialakítás.  

Balogh Balázs alpolgármester: Ezek a pontok kellenek, hogy az előkészítés végig tudjon 

menni. Erre kötöttek konzorciumi megállapodást Balatonfüreddel. 

Simon Attiláné képviselő: Ebben a beruházásban nem tud hinni. Sok költségvetési számot 

látott ezzel kapcsolatban. Valóban van Balatonfüred felé tervezési kötelezettségük, a 



7 
 

költségvetés viszont nem bírja el, a közútnak az útja, a közút nyert pályázatot erre. A saját 

belterületi útjaikra tudják fordítani, erre van lehetőség, másképp nem lesz, erre fordítaná ezt 

az összeget. Sok a bizonytalansági tényező, becsült költségekről van szó, ezt ennek az 

önkormányzatnak nem szabad bevállalnia. 

Dr. Balogh Emil képviselő: Pozitívabb a véleménye. Ennek az útnak az értéke, használati 

értéke túlmutat ezen az összegen, amit próbáltak elfogadni, vagy megsaccoltak. Az út 

közvetlen kapcsolatot biztosít a füredi résszel, a bevásárló központ, hivatal, egészségügyi 

intézmény, szakrendelőintézettel. A forgalmi zsúfoltsági vizsgálatok azt mutatták a Balaton-

part legfrekventáltabb területe. Azt a félelmet, amit a lakók mondanak, hogy zavarja ez a 

forgalom, akkor is megmarad, ha így marad az út és nem csinálják meg. Azok a hasznos 

kompromisszumok, amik köttettek és az engedélyezési terv szintjéig eljutni, pozitív dolognak 

ítéli meg. Biztos, hogy 20%-kal több lesz, ha rátennének 15 milliót a kisajátításra. A másik az 

önrész 86 millió forint, amiből 10 millió forintot már kifizettek, 76 millió forint marad és 

20%-ot hozzátesznek Csopak jelenlegi forrásait figyelembe véve kifizethető. Bízik abban, 

hogy más forrást is lehet mobilizálni. Örülne, ha a testület emellett kitartana. Nem hiszi, hogy 

ez Csopakot két vállra fekteti, nem hanyag gazdálkodás eredményeképpen jönne létre, hanem 

az egész országot érintő beruházásról van szó. Nem felelőtlenség az, hanem előrelátás, 

Csopak-Balatonfüred térségében meg lehet csinálni. A Közútkezelővel fel kell venni a 

kapcsolatot és velük közösen kellene menedzselni. 

Markó Péter Imre képviselő: Úgy érzékeli, összeérnek a vélemények. Ahhoz, hogy 

eljussanak az engedélyezési tervekig, 3,4 millió forint kell, ha nem jutnak el a megvalósításig 

2,2 millió forint megszavazása lenne szükséges. Véleménye szerint jussanak el az 

engedélyezési tervig majd, egyenlőre ne tegyenek bele 2,2 millió forintot a bizonytalanság 

miatt. Jelenleg a levegőben lógó 2,2 millió forint, a belterületi kisajátítást meg tudná oldani. 

Ambrus Tibor polgármester: Ez a napirend arról szól, hogy a Füredi út engedélyezési 

terveihez hozzáteszik-e a szükséges forrásokat, illetve tesznek-e következő lépéseket abban, 

hogy a földkábel helyett légkábel 2,2 millió forint lenne, illetve elindítják–e a kisajátítási 

munkákat. A következő napirendnél is ki tudják fejteni a Füredi utat. Mindenki akarja a 

Füredi út felújítását, viszont van 200 millió forint állami támogatás, aminek a felhasználásáról 

dönteni kell. Ezt kell eldönteni, hogy a Füredi útra kívánják fordítani, hatalmas rizikóval, 

vagy felhasználják másra és a Füredi utat apránként oldják meg. Köszöni a kollégáknak, hogy 

két éve ennyi munkát fektettek a Füredi úttal kapcsolatban. Összeírta és meg tudja mutatni 

2006 óta a terveket, más időpontokban készültek el. Mind becsült számok, akkor tud nyugodt 

szívvel dönteni, ha a kész tervek után kapnak egy olyan értéket, ami a tényleges összeget 

tartalmazza. A körfogalom mennyibe kerül, a tervek ott vannak, mit kell csinálni, akkor látják 

az alösszegeket meg tudják–e valósítani vagy nem. Pontos számok ismeretében vagy becsült 

számokkal a költségvetést megterhelni teljes felelőtlenség, mert nem tudják mi a vége. A 

UPC, Telecom 1,1-1,1 millió forint+ÁFA, ha magasabb összeg lesz, akkor újra testületi ülést 

kell tartani. Ha 900 ezer forint lenne, nem fogják beírni, hiszen döntöttünk 1,1 millió forintról. 

Úgy gondolja, hogy szorgalmazza, hogy légkábel legyen ne földkábel, sajnálja azt a plusz 

pénzt. Érdemes megvárni, amíg a UPC, Telecom pontos számokat fog mondani, a 

hozzávetőleges összegeket ne szavazzák meg. 

Tislér Géza képviselő: Nem véletlenül kapcsolódik össze a két napirendi pont. Az utak 

esetében azért tudnak majd dönteni, mert vannak évek óta kész terveik rá. A Füredi útban az 

zavarja, hogy elhangzanak számok, összegek, de nincs konkrét, megfogható dolog, mibe 

kerülne az egész. Az engedélyezési terv legyen meg, ezzel egyetért. Egyéb utak esetében 10 

év után jött el, hogy meg tudják valósítani, majd ez is, a Füredi út is meg fog egyszer 

valósulni. Úgy gondolja, hogy most ez meghaladná a lehetőségeiket és örüljenek, hogy meg 

tudnak oldani mást. A tervek készüljenek el, de nem merne ebbe a beruházásba belevágni. 
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Balogh Balázs alpolgármester: A polgármester úrral egyetértve arról kell dönteni, hogy az 

előkészítést vigyék-e tovább vagy nem. Három éve csinálják ezt a dolgot. Havonta más árat 

mond a kivitelező, minden pontban, amikor a testület elé került piaci árak kerültek bele. A 

tervező által környékbeli kivitelezőktől bekért árajánlat alapján lett megállapítva. A terveknek 

rövid időn belül meglesz az engedélyük és tudnak közbeszerzést csinálni. Ott tudják látni fel 

tudják-e vállalni vagy sem. Előre feladottnak érzi ezt a dolgot. Ahhoz túl sok energiát 

belefektettek ebbe. Ha most feladják, nincs semmijük, és amit beleöltek, kidobott pénz. 

Tislér Géza képviselő: Ezen a pályán, amin most elindulnának, a Füredi út esetében nem 

látja a célt, nem tudja hova futnak és a pálya sem biztos. Egyetért, legyenek meg a terveik. A 

többi útba is sok energiájuk és pénzük van, addig, amíg eljutottak, hogy van x útra tervük. 

Most a másik pálya a jobb, úgy látja. 

Balogh Balázs alpolgármester: Ez az előkészítési fázis, ezután következik a megvalósítás. A 

közbeszerzés után lesznek végleges számok. Ezek mindig pillanatnyi dolgok. Elvi síkon 

megközelítve Csopak komoly érdeke fűződik Balatonfüreddel, hogy közlekedésbiztonsági 

szempontból megfelelő összeköttetés legyen Füreddel. Sokan közlekednek ott, 

balesetveszélyes, nagy szükség lenne rá. A műszaki tartalom rendelkezésre áll. 83 millió 

forint nem nagy összeg.  

Ambrus Tibor polgármester: Úgy gondolja, hogy megteszünk mindent, hogy odaállnak a 

célhoz, menet közben fogják megmondani, nem tudják, mire lesznek forrásaink. November 

végéig engedélyezési terv lesz mindenféle hatóság szerint, és onnantól jön az árajánlatkérés, 

hogy eldöntsék meg tudják-e csinálni a Füredi utat, különben elveszítenek 200 millió forintot. 

November végéig megszerzik az engedélyeket ahhoz a tervhez, ami nincs meg. Ott vannak 

csopaki lakosok közül, akiknek ígérik, hogy megcsinálják az utat, nemcsak a Füredi út felé. 

Most van leehetőség, hogy a 200 millió forintot próbálják lekérni másra. Füredi úttal 

kapcsolatban induljanak el, csinálják meg azokat a terveket, amiket meg tudják csinálni. A 

teljes Füredi útról akkor tudnak dönteni, ha látják a végleges összegeket. 

Varga József képviselő: Folyamatosan arról beszélnek lesz-e vagy nem. Lesz Füredi út, 

megvan az útburkolat felújítására a pénz, de a közútnál nem annyira sötét a helyzet.  A másik, 

hogy az engedélyeztetés tudjon indulni, Péter arra tett célzást, ne indítsunk újabb terveztetést 

2,2 millióért, másrészt meg az idő is rövid, október, november, valahogy el kell indulni, hogy 

minél előbb engedélyezett terv legyen. Ezzel egyet tud érteni, amennyiben úgy alakul az 

önkormányzat költségvetése és olyanok lesznek az árajánlatok, ezeket részfeladatként is meg 

lehet oldani, akkor 3-4-5 év alatt ezeket meg tudják csinálni. Valóban drágábbak a belterületi 

utak, csak azt könnyebben lehet lehatárolni.  

Dr. Balogh Emil képviselő: A közelmúltban belterületi utakra nem hirdettek pályázatot 

kormányzati szinten. Ha a 200 millió forintról lemondanak, elúszik úgy, ahogy van. Szép 

dolog, hogy megcsinálták a terveket, de mi a garancia, hogy erre konvertálják a 200 millió 

forintot a belterületi utakra. 

Ambrus Tibor polgármester: Máshova használhassák fel ezzel a kérelemmel fordult a 

Belügyminisztériumhoz, belügyminisztériumi papír van arra vonatkozóan, hogy belterületi 

közútfelújításra nyerték, erre is használhatják fel. De a határozat is erről szól, hogy Csopak 

közútjaira. Jelenlegi ismeretek szerint a 200 millió forintot felhasználhatják. Nem lát semmi 

esélyt, hogy ez november végéig megvalósul. Kéri, fogadják el hogy a 7221. j. Lovas-

Balatonfüred összekötő út felújításának építési engedélyezési eljárásához 3.500.000,- Ft-ot 

biztosítsanak a 2017. évi költségvetés 1. mellékletének 26. „Céltartalék fejlesztésre 

elkülönítve” sora terhére. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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242/2017. (IX.27.) ÖKT számú határozat 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 7221. j. 

Lovas-Balatonfüred összekötő út felújításának építési engedélyezési eljárásához 

3.500.000,- Ft-ot biztosít a 2017. évi költségvetés 1. mellékletének 26. „Céltartalék 

fejlesztésre elkülönítve” sora terhére. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 

megtételére. 

 

Határidő: azonnal 

 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester 

 

Ambrus Tibor polgármester: A 2. határozati javaslat arról szól, hogy várjanak ennek a 

terveztetésével a villamos hálózat áttervezésével, mert nincsenek még pontos számok. A 

módosítási javaslat arról szól, hogy jelenleg ne terveztessék át a meglévő terveket, maradjon a 

földkábeles megoldás. Kéri, fogadják el, hogy a 7221. j. Lovas-Balatonfüred összekötő út 

felújítási, korszerűsítési munkálatai kapcsán a 0,4 kV-os hálózat átépítésének tervezésére 

adjanak megbízást a Julianson Ipari, Kereskedelmi és Szolgáltató Kft-nek a 20/2017. számú 

ajánlatában foglaltak szerint és a 3 480 000,- Ft + Áfa tervezési díjat a 2017. évi költségvetés 

1. mellékletének 26. „Céltartalék fejlesztésre elkülönítve” sora terhére ne biztosítsák és a UPC 

hálózat és a Magyar Telekom hálózat átépítésének tervezésére 2,2 millió Ft + Áfa összeget ne 

biztosítsanak a 2017. évi költségvetés „Céltartalék fejlesztésre elkülönítve” sora terhére. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, 1 ellenszavazattal 

és 1 tartózkodással meghozta az alábbi határozatot: 

 

243/2017. (IX.27.) ÖKT számú határozat 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 7221. j. 

Lovas-Balatonfüred összekötő út felújítási, korszerűsítési munkálatai kapcsán a 0,4 

kV-os hálózat átépítésének tervezésére megbízást ad a Julianson Ipari, Kereskedelmi 

és Szolgáltató Kft-nek (8095 Pákozd, Gábor Áron u. 21/A.) a 20/2017. számú 

ajánlatában foglaltak szerint és a 3 480 000,- Ft + Áfa tervezési díjat a 2017. évi 

költségvetés 1. mellékletének 26. „Céltartalék fejlesztésre elkülönítve” sora terhére 

nem biztosítja.  

 

A Képviselő-testület a UPC hálózat és a Magyar Telekom hálózat átépítésének 

tervezésére 2,2 millió Ft + Áfa összeget nem biztosít a 2017. évi költségvetés 

„Céltartalék fejlesztésre elkülönítve” sora terhére. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 

megtételére. 

 

Határidő: azonnal 

 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester 
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Ambrus Tibor polgármester: A 3. határozati javaslat arról szól, hogy a kisajátításokat 

elindítsák-e vagy nem. Kéri fogadják el, hogy a 7221. j. Lovas-Balatonfüred összekötő út 

felújítási, korszerűsítési munkáinak megvalósításához szükséges területszerzési, kisajátítási 

eljárások megindításáról a jogerős építési engedély és záradékolt engedélyezési tervek 

birtokában döntsenek. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, 2 ellenszavazattal, 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

244/2017. (IX.27.) ÖKT számú határozat 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 7221. j. 

Lovas-Balatonfüred összekötő út felújítási, korszerűsítési munkáinak 

megvalósításához szükséges területszerzési, kisajátítási eljárások megindításáról a 

jogerős építési engedély és záradékolt engedélyezési tervek birtokában dönt. 

 

Határidő:  azonnal 

 

Felelős:  Ambrus Tibor polgármester 

 

 

6./ Kormányzati céltámogatás ügye 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy nem rendelkeznek 

engedélyezési tervekkel, így nem tudják leigényelni az összeget. A határozati javaslat arról 

szól, hogy mivel a Füredi út nem fog olyan állapotba kerülni, hogy dönteni tudjanak, így a 

megtervezett közutak felújításából valósítanának meg minél többet. 

Balogh Balázs alpolgármester: Egyetért abban, hogy pénzt ne veszítsenek el. Véleménye 

szerint a Füredi utat kellene elsősorban megcsinálni, utána a belterületi utakra bárhonnan 

forrást tudnak szerezni. Bizottsági ülésen azt kérdezte, hogy ha most ezeket az utcákat 

nevesítik a támogatásban, akkor ez később módosítható-e? Februárban lehetne egy új döntést 

hozni, hogy így, vagy más tartalommal. Módosítható-e a Füredi útra visszafelé? Ha ezeket az 

utcákat nevesítik, amiket most beírnak, meg kell valósítani, ha a pénz kevesebb lesz 

kivehetnek-e ebből tartalmat? 10-20%-kal magasabb lesz jövőre, akkor 20-30 milliót hozzá 

kell tenni. 

Ambrus Tibor polgármester: Ezért félnek a Füredi úttól, ha 20-30%-kal több lesz a költség, 

akkor csődbe viszik az önkormányzatot. Itt a 200 millió forintnál a 40 millió forintot a 

jelenlegi költségvetésben be tudják vállalni. A bizottság úgy döntött, hogy a közbeszerzést 

indítsák el és az árajánlatok birtokában döntsenek még egyszer. 

Dr. Balogh Emil képviselő: Úgy érzékelte, hogy a testület állást foglalt, ne menjen a 

földkábeles dolog, ezzel csökkentsék a kivitelezés költségét. Azt látja, menjen ez így, 

ellentmondás a kettő közötti különbség, a földkábel és légkábel között van. Ha a csökkentett 

kiviteli módot választják és a légkábel marad, akkor korrigálni szeretné a szavazatát. 

Alpolgármester úrhoz csatlakozik, ellentmondást lát benne. A légkábel mellett szavaz. 

Ambrus Tibor polgármester: Ne tervezzék újra át, maradjon a régi. Azért tartózkodott, mert 

egyrészt sajnálja a földkábelbe helyezni a vezetéket. Azt is elfogadja, hogy engedélyezési terv 

legyen, ennek meg kell lenni, hiszen meg van tervezve, utána az árajánlatok ismeretében 
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dönthetnek úgy, hogy a légkábeles megoldást választják. Gyorsítás mellett döntöttek ezzel, 

függetlenül attól, hogy továbbra sem ért egyet a földkábellel. 

Dr. Szántód Anita jegyző: A szavazati arányokon nem tudnak változtatni, így az eredeti 

szavazást lehet a jegyzőkönyvben rögzíteni. 

Balogh Balázs alpolgármester: Feltett egy kérdést nem kapott választ, módosítható-e a 

támogatói okirat? 

Ambrus Tibor polgármester: Nem tudja. Kötnek egy szerződést, helyrajzi számok szerint, 

nem tudja. 

Markó Péter Imre képviselő: Van egy összeg, meghatározott célra tudják fordítani és nem 

kell újra tervekre költeni. 

Balogh Balázs alpolgármester: Jó szívvel nem tud dönteni egy olyan kérdésben, amit nem 

tudnak. Kérte, hogy legyen megkérdezve attól, aki tud erre válaszolni. Sajátos ez a támogatási 

rendszer. A döntéshez neki ez szükséges. 

Ambrus Tibor polgármester: A kollégák szerint nem lehet változtatni. 

Balogh Balázs alpolgármester: Ezek szerint senki nem kérdezte meg? 

Ambrus Tibor polgármester: Nem kérdezte meg. Elnézést kér, örül, hogy 200 millió 

forintot kaptak. Nem látja azt biztosan, hogy kérdez valamit és úgy kérik le a 200 millió 

forintot, hogy leírnak számokat, de lehet, hogy megváltoztatják. Jobban örül, ha 200 millió 

forint itt lesz a számlájukon és utána meg lehet kérdezni, hogy lehet-e vagy nem. Azt nézzék, 

hogy kapnak 200 millió forintot belterületi utakra. 

Simon Attiláné képviselő: Jó szívvel tud dönteni ebben. A tervezéshez a konzorciumi 

szerződés alapján járul hozzá. A Füredi útban nem hisz. Ez a lehetőség egyszer van itt. 

Egyértelműen tud dönteni ebben. 

Varga József képviselő: Soha vissza nem térő alkalom. Ennek a végkimenetelét sokkal 

jobban látja, mint a Füredi útnak. A 12-ből 10-11 utat meg tudnak csinálni, mindenképpen 

támogatja. 

Dr. Szántód Anita jegyző: Észrevételt szeretne tenni törvényességi szempontból a jogalkotó 

szabályozza a szavazás módját. A Képviselő-testület SZMSZ-e rögzíti, hogy név szerinti 

szavazást kell elrendelni ebben az esetben. 

Ambrus Tibor polgármester: Tudomásul veszik, nem volt erre még precedens. A kérdés az, 

hogy a 200 millió forintot átcsoportosítják-e a Füredi úttal ellentétben a belterületi utak 

megvalósítására. Amiket összeraktak a létező terveket, a Balaton, Hársfa, Mandulavirág, 

Napsugár, Gyöngyvirág, Kőkorsó, Sóstói körút, II. Rákóczi Ferenc, Kisfaludy Károly utca, 

Veszprémi utca, Deák Ferenc utca, Szent Donát utca teljes felújítását jelentené. 

Markó Péter Imre képviselő: Pár héttel ezelőtt a csopakiaknak megígérték, hogy a 

belterületi utak felújítását véghezviszik. 

Balogh Balázs alpolgármester Ami itt elhangzott, a Veszprémi utca az nem teljes, csak az 

alsó szakasza, a többi teljes utca szakasz. Azt gondolja sokat megtett azért, hogy a belterületi 

utak itt legyenek, maximálisan támogatja, de ebben az esetben a Füredi út fontosabb. Nem tud 

100%-ban dönteni. 

Ambrus Tibor polgármester: A Füredi út esetében is így lett volna. Elképzelhetetlennek 

tartja, hogy engedéllyel nem rendelkező útra engedélyeket és költségvetést tudnak szerezni 

úgy, hogy le tudják hívni a 200 millió forintot. Minden engedély hónapokig tart. Amikor a 

Füredi utat elkezdték sok ígérvény volt. Most elindítanának egy kisajátítást, sok pénzzel, 

perekkel járna, ha arrébb viszik a kerítést, és a tulajdonosokkal gondoztatnák. Bizonytalan 

tényező, hogy lesz-e rá pénz.  

Jósa Tamás lakosság részéről: Megkérdezi, hogy az utca felsorolásokból szándékosan 

maradt-e ki a Rozmaring utca? 

Ambrus Tibor polgármester: A jövő évben vállalta a felújítását, aki építette a lakóparkot. 

Jövő évben kerül rá sor, de nem az önkormányzat költségvetésében. 
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Jósa Tamás lakosság részéről: Megkérdezi, hogy nem lehetne-e mindkettőt beleírni a Füredi 

utat és a többit, hogy azt valósítja meg. 

Ambrus Tibor polgármester: Azért nem lehet, mert nincs engedélyes terv. Ha nem lesz meg 

novemberig, elbukták az összeget. Ismerteti a határozati javaslatot. Átadja a jegyzőnőnek a 

szót.  

Dr. Szántód Anita jegyző: A Képviselő-testület SZMSZ-e szerint a jegyző ABC sorrendben 

olvassa fel a képviselők nevét. 

Ambrus Tibor polgármester: Kéri, fogadják el, hogy a 133/2017. (V.10.) ÖKT számú 

határozatukat vonják vissza, és egyúttal az egyes települési önkormányzatok feladatainak 

támogatása érdekében történő előirányzat-átcsoportosításról szóló 1818/2016. (XII.22.) Korm. 

határozat alapján megítélt 200 millió forint kormányzati céltámogatási összeget a belterületi 

helyi közutak felújítására fordítsák: Balaton, Hársfa, Mandulavirág, Napsugár, Gyöngyvirág, 

Kőkorsó, Sóstói körút, II. Rákóczi Ferenc, Kisfaludy Károly utca, Veszprémi utca, Deák 

Ferenc utca, Szent Donát utca, illetve a műszaki tartalom ebr42 rendszerben történő 

rögzítéséről és véglegesítéséről haladéktalanul intézkedni kell. 

 

Ambrus Tibor: igen 

Balogh Balázs: tartózkodás 

Dr. Balogh Emil Lajos: tartózkodás 

Markó Péter Imre: igen 

Simon Attiláné: igen 

Tislér Géza: igen 

Varga József: igen 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, 2 tartózkodással, 

ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

245/2017. (IX.27.) ÖKT számú határozat 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 133/2017. (V.10.) ÖKT 

számú határozatát visszavonja, és egyúttal úgy dönt, hogy az egyes települési 

önkormányzatok feladatainak támogatása érdekében történő előirányzat-

átcsoportosításról szóló 1818/2016. (XII.22.) Korm. határozat alapján megítélt 200 

millió forint kormányzati céltámogatási összeget az alábbi belterületi helyi közutak 

felújítására fordítja: 

 

1. Balaton 

2. Hársfa 

3. Mandulavirág 

4. Napsugár 

5. Gyöngyvirág 

6. Kőkorsó 

7. Sóstói körút 

8. II. Rákóczi Ferenc 

9. Kisfaludy Károly utca 

10. Veszprémi utca 

11. Deák Ferenc utca 

12. Szent Donát utca 
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A műszaki tartalom ebr42 rendszerben történő rögzítéséről és véglegesítéséről 

haladéktalanul intézkedni kell. 

 

Határidő:  azonnal 

 

Felelős:  Ambrus Tibor polgármester 

 

Ambrus Tibor polgármester: Megállapítja 5 igen szavazattal és 2 tartózkodással a 200 

millió forint kormányzati céltámogatási összeg lekérése mellett döntött a Képviselő-testület a 

belterületi helyi közutak felújítására. Nem szerepel benne a Fecske utca, mert ott építkezések 

vannak, és ha ezek befejeződnek utána kerülhet rá sor. Nem szerepel a Bencze László utca, 

mert újra kell terveztetni, engedélyeztetni, de az önkormányzatnak szándékában van a murvás 

utak helyreállítása, felújítása. 

 

 

7./ Kheiron Kft. egészségügyi feladat-ellátási szerződés megszűnése 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Doktor úr írt egy levelet, melyben jelezte, hogy 2017. 

december 31-én megszűnik a feladat-ellátási szerződés. Megpróbálta körültekintően a civil 

szervezetek véleményét is kikérni ebben. A civil szervezetek egyöntetű véleménye az volt, 

hogy ha van egy ilyen lehetőség, nem hangzott el kritika az egészségügyi ellátással szemben, 

egyedül az, hogy próbáljanak meg hosszú távra gondolkodva fiatalabb orvost idehozni. 

Nyilván ezt fogja képviselni. Nagyon sok kérdés felmerül. Felmerül, hogy ha van egy ilyen 

lehetőség, akkor az önkormányzat megpróbál-e most dönteni, vagy 5 évre meghosszabbítja a 

feladat-ellátási szerződést. Kérdezi a képviselők véleményét, mi az elképzelésük. A bizottság 

tagjai egyértelműen a szerződés meghosszabbítása ellen foglaltak állást. 

Varga József képviselő: Nem tudja értékelni az orvosi munkáját a doktor úrnak, hosszú évek 

óta nem a háziorvosa. Abban gondolkodik, fiatalítani kell mindenben, ezért szavaz úgy, ahogy 

fog. 

Simon Attiláné: Erről már beszélgettek egyszer és azt mondták az Emil sem lesz fiatalabb és 

hogyan tovább. A levélből az jött le, ő is gondolkodik a hogyan továbbon. Jó lenne, olyan 

keretek között rendezni, 1000 valahány embert érint a kártyák lévén ez a helyzet. A 

hosszabbítás lehetőségével kérdezte a jegyzőt, lehet akár 1 éves szerződést kötni, és vállalná a 

doktor úr, hogy új orvost hoz és átveszi a praxist. 5 évnél rövidebb időre nem köthető a 

szerződés, fél év rendelkezésre áll arra, hogy az utódról lehessen gondoskodni. Ebben kellene 

a testületnek dönteni, másrészt az Emilnek egy egyeztetést lefolytatni, hogy fél év alatt 

hogyan tudjon megvalósulni. Nem tudja milyen lehetőségek vannak orvos számban, de fél év 

alatt lebonyolítható.  

Tislér Géza képviselő: Az a gondolata, hogy ennek a döntésnek van egy emberi oldala. Dr. 

Balogh Emil közel 30 évig itt volt orvos, ezt meg kell köszönni, illetve nekik, mint 

fenntartónak gondoskodniuk kell. A kettőt kellene humánusan összehozni, ne maradjon 

senkiben seb emiatt. A kettőt ne mossák össze. Szeretné megköszönni a munkáját a doktor 

úrnak, és véleménye szerint minél előbb döntsenek arról, plusz határidőket adva, amennyit a 

törvény biztosít. Minél gyorsabban, egyszerűbb átmenetet próbáljanak biztosítani, mint 

fenntartók. Kéri mérlegeljék ezt a kettőt a döntésnél. 

Markó Péter Imre képviselő: El tud indulni egy új irány, új lehetőségekkel, fiatalítással, jó 

időpontnak tartja. 

Dr. Balogh Emil képviselő: Megköszöni a hozzászólásokat. A leírásban a testületnek 

benyújtotta, egy-két dologról dönteni kellene. Köszöni Tislér úrnak, hogy a munkáját 
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megemlítette. Van egy ingatlan, az orvosi rendelő, ennek a sorsa ügyében is határozni 

szükséges, mert nem mindegy neki sem, erre igényt tart-e a község a felszereléssel együtt. 

Nem könnyű a jelenlegi helyzetben praxisjogot átadni. Tudomásul veszi, ahogy dönt a testület 

és alárendeli magát, nincs más lehetősége. Az 1650 a bejelentkezettek száma, ez úgy jött 

össze annak idején, hogy egyetlen egy ajtón sem kopogott be céduláért, önként jelentkeztek 

be a betegek. Egyetért azzal, hogy lerövidíti a testület a sétaidejét, maradék munkaidejét, 

azonban lehetőségnek el tudja képzelni, hogy egy határozatlan idejű szerződésbe belefoglalni, 

hogy maximum egy évig. Ez annyiból adna lehetőséget, hogy 3 hónap múlva megszerzi az 

utódját, akkor szívesen megteszi azt, hogy lelép, ha olyan képzettségű, ha meg nem, akkor 

segíti az elindulását, mert egyenlőre ez nem tiszta, hogy ki lesz, aki átveszi helyette. Ha 

gyakorlott kolléga veszi át, akkor nyilván erre nincs szükség. Tudomásul veszi azt, amit a 

Tisztelt Testület dönt, de szeretné, ha az orvosi rendelő és műszerek sorsáról is döntenének. 

Nagyon nem mindegy sem a községnek, sem az önkormányzatnak, de talán az orvosnak sem, 

hogy milyen lehetőségekkel folytatja a munkáját. 

Balogh Balázs alpolgármester: Van egy emberi oldala, egyetért a Tislér képviselővel 

megköszönik a több évtizedes munkát, amit a községben végzett. A település érdeke, hosszú 

távra kell gondolkodni, ha döntés születik, akkor szükség lesz egy átmenetre, ahol azok a 

kérdések, amik felmerülnek, közösen megbeszélik, és zökkenőmentes dolog lenne. Arra kér 

mindenkit, a személyes dolgokat félre téve, egy önmérséklettel ezt lehessen egy tárgyalásos 

úton végigvinni. 

Ambrus Tibor polgármester: Úgy gondolja, ma kell hozni egy döntést, hogy kívánják-e 

vagy nem. Jegyzőnő jelezte, hogy 5 évre lehet, ha akarják meghosszabbítani a szerződést. 

Kéri, hogy ha a döntenek, akkor kialakul egy helyzet és azt a helyzetet kell nekik a következő 

testületi ülésig formába önteni. Onnantól, hogy szeretnék, mit szeretnének. Nyilván ennek a 

rendelőnek is van egy értéke, nyilván ők is máshogy gondolják, a doktor úr is máshogy 

gondolja, gondolja, hogy közelítenek az álláspontok ki mit képzel, ki mit gondol a jövőről. 

Nyilván keresnek, megpróbálnak keresni, vagy hirdetnek orvosok fele, hogy legyen lehetőség 

a választásra, vagy rábízzák a doktor úrra. Ezek mind a következő egy hónapnak lesznek a 

kérdései. Ma arról kell dönteni, hogy ezt a feladat-ellátást meghosszabbítják vagy nem 

hosszabbítják meg. 

Jósa Tamás lakosság részéről: 3 hónapról van szó. Van-e már esetleg képbe valaki, aki 

folytatná, ha nem tudnak megegyezni a doktor úrral? Ha nem hosszabbítják meg, a 6 hónapot 

meg lehet oldani. 1000 valahány ember nem szeretne Füredre lejárni. Pár hónapot kellene 

adni a doktor úrnak. Ha új rendelő lenne, akkor annak az engedélyeztetése, az új orvos 

választása is 3 hónap alatt véleménye szerint kivitelezhetetlen, másik oldala pedig az, hogy 

ezt normális emberi keretek között le lenne folytatva, akkor szerinte egy pár hónapot kellene 

adni neki. 

Ambrus Tibor polgármester: Jogszabály nem engedi. Úgy gondolja meg lehet egyezni, de 

ez a következő heteknek a tárgyalása lesz, akkor fog eldőlni. Nyilván az lenne a 

legegyszerűbb, ha január 1-én valaki kezdi a rendelést. Csak a saját nevében tud nyilatkozni, 

nem keresett orvost és nincs orvos ismerőse sem, akivel beszélt volna, nem keresett. Nyilván 

ezt a mai döntés után lehet elkezdeni azt mondani, hogy keresnek Csopakra egy orvost, aki ha 

szerencséjük van, január 1-től el tudná látni ezt a praxist. 

Jósa Tamás lakosság részéről: 3 hónap alatt kételye van, hogy le lehet rendezni ezt. Ez 

nagyon rövid az idő. 

Ambrus Tibor polgármester: Biztos, hogy nem hosszú. 

Simon Attiláné képviselő: 2017. december 31-el jár le a szerződés, de utána van az a 6 

hónap átmeneti idő az átadásra. Úgy gondolja, hogy az a 6 hónap ott van. 

Ambrus Tibor polgármester: Szerinte nem egészen úgy van ott. A doktor úr még 6 hónapig 

eladhatja a praxist, január 1-jével megszűnik a szerződése. Innentől kezdve tud leülni 
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jogászok, doktor úrral megbeszélni a hogyan továbbot. Azért mondta, hogy ebben ma kell egy 

döntést hozniuk, a hogyan tovább lehetőségeket azokat a következő hetekben felvázolni. Ez 

egy sokkal összetettebb, sokkal komolyabb dolog, hogy bármit is, bárki kinyilatkozna. 

Szerinte egy település életében ez egy meghatározó döntése, ezt nem lehet elkapkodni. Azt 

gondolja, hogy itt vannak heten képviselők, mind a hetüknek az az érdeke, hogy ez minél 

hamarabb és minél normálisabban rendeződjön. 

Varga József képviselő: Jogilag utána ügyvéddel precízen, senkit nem sérve vagy bántva kell 

ennek az ügynek, hogy pontot tegyenek a végére. 

Dr. Balogh Emil képviselő: Azt gondolja, hogy tiltó rendelkezés nincs. Elhangzott egy 

javaslata, hogy a minimumot határozza meg, az 5 évet, ha határozott időre köttetik meg a 

szerződés, de nem írja le, hogy határozatlan időt nem lehet odaírni és nem lehet odaírni azt 

sem, amit javasolt, hogy maximum 1 év, nem azért, mert 1 évet szeretne feltétlenül itt lenni. 

Azt gondolja, hogy az ellátás biztonságáért érdekében egy ilyen hosszú működés után tartozik 

azzal, hogy nem mondja azt, hogy holnap becsukja a rendelőt, vagy január 1-el becsukja a 

rendelőt. Ezt ő felajánlotta, lehet erről úgy dönteni, hogy ezt a testület nem fogadja el, nem 

kell még indokolnia sem, de azt gondolja, nem törvénytelen, hogy ha ezt a megoldást 

válasszák, ebben benne van az, hogy mind a két félnek van egy kis laufja arra, hogy ezeket a 

kérdéseket nyugodtan lehessen rendezni. De hogy ha nem, akkor tudomásul van véve és akkor 

ez szerint megy. 

Ambrus Tibor polgármester: Köszöni. Most azt tudja feltenni, hogy lejár a szerződés, meg 

kívánják-e hosszabbítani, utána a tárgyalásokon mit lehet, mit nem, mit szeretnének, az a 

következő heteknek a feladata lesz. Kéri, fogadják el, hogy a Kheiron Egészségügyi Humán 

Szolgáltató Kft-vel a 2017. december 31. napjával megszűnő feladat-ellátási szerződést ne 

hosszabbítsák meg. 

 

Dr. Balogh Emil Lajos képviselő nem vesz részt a szavazásban. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

246/2017. (IX.27.) ÖKT számú határozat 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Kheiron 

Egészségügyi Humán Szolgáltató Kft-vel a 2017. december 31. napjával megszűnő 

feladat-ellátási szerződést nem kívánja meghosszabbítani. 

Felhatalmazza a polgármestert a szükséges egyeztetések lefolytatására. 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Ambrus Tibor polgármester 

 

 

8./ Csopak Üdülőfalu és Kemping 2017. évi beszámolója 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: A kollégák elkészítették az éves beszámolót. Látszik, hogy 

dolgozott az üdülőfalu. A táblázatban látható, hogy 4240 fő 2016-ban, idén 2878 fő vette 

igénybe, viszont a vendégéjszakák száma növekedett, kevesebb ember, de hosszabb időre 

vette igénybe, ez úgy gondolja, hogy ez komoly előrelépés. A terv is teljesítve lesz, ami 

szintén magasabb volt, mint a tavalyi elvárás. A kollégák szépen végigvitték, ezt nagyon 



16 
 

köszöni. A tavalyinál jobb évet zártak, nem merültek fel problémák, a szomszédokkal sem 

volt probléma.  

Varga József képviselő: Annak ellenére lett jobb az eredmény, hogy az indulás nem volt 

egyszerű. Májusban 60%-kal kevesebb vendég volt, a probléma ebben szerepet játszik, így 

még szebb a következő 3 hónap. 

Ambrus Tibor polgármester: Sokkal több felnőtt volt, mint tavaly. 

Balogh Balázs alpolgármester: Örül, hogy az üdülőfalu jól működik és sikerült bevonni ezt 

a szálláshelyet. Ide került a nonprofit kft. mérlege. Szálláshely kiadás nem a nonprofitnál van, 

a pénzügyi bevételek és kiadási oldal ebből nem látszik. A számok láthatók, de pénzügyi 

számok csak a kft-re vonatkozóan kerültek ide. E nélkül nem egész és nem elégséges számára 

a beszámoló. 

Polgárné Borsos Mária adó- és pénzügyi irodavezető: A harmadik negyedéves 

beszámolónál lehet látni a teljes kiadási és bevételi oldalát. A nonprofitra értette a kérdést. 

Nem szeretett volna bővebben erről, mert a harmadik negyedéves beszámolóba bőven ki 

fogják tárgyalni. Ha van egy szezonzáró, ez is hozzá tartozik. Kéri máskor szóljanak, ha nem 

egyértelmű. 

Balogh Balázs alpolgármester: Azért mondta ezt a bizottsági ülésen. 

Simon Attiláné képviselő: Tanulóév is volt ez. Másképp sikerült volna lehet, ha a Kovács 

Virág nem lett volna. Azt gondolja a jövőre vonatkozóan tegyék tisztába, külön láthatóvá és 

jó lenne ezt így látni. A harmadik negyedévben erre jobban ránézve. 

Ambrus Tibor polgármester: Úgy gondolja, hogy a gazdasági ágazatnak a felszabaduló 

idejét ott kell töltenie, amit házon belül meg lehet oldani. 

Markó Péter Imre képviselő: Az irány alapvetően jó. Szeretné, ha a jövő évben, a 

későbbiekben kerek egésszé váljon a működés. Úgy gondolja sokat szépült, fejlődött és jól 

működik, köszönhető ez a vezetésnek, az ott dolgozóknak szezonon kívül és szezonban is 

egyaránt. 

Ambrus Tibor polgármester: Elkezdtek esküvőket tartani ott, civil szervezetek bálokat 

tartani, sokan veszik igénybe az üdülőfalut. Komoly rendezvény helyszín. Reméli, hogy majd 

jobban be lehet a köztudatba vezetni. Jövő testületi ülésen, amikor számokat látják, arról is 

tudnak szót ejteni. Kéri, határozathozatal nélkül vegyék tudomásul és fogadják el az üdülőfalu 

és kemping 2017. évi beszámolóját. 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete - 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül- a Csopak Üdülőfalu és Kemping 2017. évi beszámolóját határozathozatal 

nélkül tudomásul veszi és elfogadja. 

 

 

9./ Tagi kölcsön nyújtása a Csopak-Info Nonprofit Kft. részére 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy az előterjesztés 

arról szól, hogy a februári költségvetés elfogadásáig biztosítsanak 5.000.000,- Ft-os összeget, 

tagi kölcsönt a nonprofit kft-nek, melyet 3 éven belül kell visszafizetnie. Kéri fogadják el, 

hogy a Csopak-Info Turisztikai és Kulturális Nonprofit Kft. részére 5.000.000,- Ft összegben 

kamatmentes tagi kölcsönt nyújtsanak egy összegben, 2017. október 15. napjáig és a tagi 

kölcsönt a döntést követő 3 éven belül kelljen visszafizetni. Az 1.) pontban nyújtott tagi 

kölcsönt az önkormányzat 2017. évi költségvetéséről szóló 1/2017. (II.20.) önkormányzati 

rendelete 4. melléklet 14. „2. Működési célú pénzeszköz átadás” megnevezésű sora terhére 

biztosítsák és hatalmazzák fel a tagi kölcsön nyújtásához szükséges dokumentumok 

aláírására. 
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Dr. Balogh Emil Lajos képviselő nem vesz részt a szavazásban. 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

247/2017. (IX.27.) ÖKT számú határozat 

 

1.) Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Csopak-Info Turisztikai 

és Kulturális Nonprofit Kft. (székhely: 8229 Csopak, Petőfi S. u. 2., cg.: 19-09-

519101, adószám: 25926004-2-19, képviseli: Szeiler Dávid ügyvezető) részére 

5.000.000,- Ft, azaz Ötmillió forint összegben kamatmentes tagi kölcsönt nyújt. A tagi 

kölcsön folyósítása egy összegben, 2017. október 15. napjáig történik. A tagi kölcsönt 

a döntést követő 3 éven belül kell visszafizetni. 

 

2.) Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az 1.) pontban nyújtott tagi 

kölcsönt Csopak Község Önkormányzata Képviselő-testületének az önkormányzat 

2017. évi költségvetéséről szóló 1/2017. (II.20.) önkormányzati rendelete 4. melléklet 

14. „2. Működési célú pénzeszköz átadás” megnevezésű sora terhére biztosítja. 

 

3.) Csopak Község Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a polgármestert 

a tagi kölcsön nyújtásához szükséges dokumentumok aláírására. 

 

Határidő:  2017. október15. 

 

Felelős:  Ambrus Tibor polgármester 

 

 

10./ Az önkormányzat költségvetésének módosítása II. 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Ismerteti az előterjesztést. Kéri fogadják el az önkormányzat 

2017. évi költségvetéséről szóló 1/2017. (II.20.) önkormányzati rendelet módosítását. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

 

Csopak Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

 

16/2017. (X.05.) önkormányzati rendelete  

 

az önkormányzat 2017. évi költségvetéséről szóló 1/2017. (II.20.) önkormányzati rendelet 

módosításáról 

(a rendelet szövege az előterjesztés mellékletét képezi) 

 

 

11./ Strandi apartman és üdülőfalu 2018. évi árainak meghatározása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
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Simon Attiláné képviselő: A strandi apartmanok és az üdülőfalunál meghatározott összegnél 

a pótágy esetében miért nem egyforma az összeg, miből adódik az eltérés? Az árakkal 

egyetért az apartman és üdülőfalu esetében. 200 Ft-os emelések beleférnek, részéről 

elfogadható. 

Béndek Edit strandgondnok: Az apartmannál nyithatós pótágy van, az üdülőfalunál egész fa 

ágyat kapnak, ami benne van a szobában és nem kimondottan pótágy. 

Markó Péter Imre képviselő: Árak jók, kiforrták magukat a lehetőségekhez képest, 

elfogadhatónak tartja a javaslatot. 

Balogh Balázs alpolgármester: Kéri fogadják el a strandi apartman és az üdülőfalu 2018. évi 

árait a határozati javaslat szerint. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

248/2017. (IX.27.) ÖKT számú határozat 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a strandi apartman és az 

üdülőfalu árait az alábbiak szerint állapítja meg: 

1.) Strandi apartman árak: 

Apartman Főszezoni árak 

(strand nyitva 

tartás alatt) 

2017-ig 

Elő- és 

utószezoni árak 

2017-ig 

Főszezoni árak 

(strand nyitva 

tartás alatt) 

2018-tól 

Elő- és 

utószezoni árak 

2018-tól 

2 ágyas 14.000,- 

Ft/apartman/éj 

9.800,- 

Ft/apartman/éj 

16.000,- 

Ft/apartman/éj 

11.200,- 

Ft/apartman/éj 

4 ágyas 20.000,- 

Ft/apartman/éj 

14.000,- 

Ft/apartman/éj 

24.000,- 

Ft/apartman/éj 

16.800,- 

Ft/apartman/éj 

6 ágyas 25.000,- 

Ft/apartman/éj 

17.500,- 

Ft/apartman/éj 

30.000,- 

Ft/apartman/éj 

21.000,- 

Ft/apartman/éj 

pótágy 2.000,- Ft/éj 2.000,- Ft/éj 2.000,- Ft/éj 2.000,- Ft/éj 

1 éjszakás 

felár/fő 

  1.000,- Ft/fő/éj 1.000,- Ft/fő/éj 

 

 

 2.) Üdülőfalu árak: 

 

Szállás típus Elő- és 

utószezoni 

árak 

05.01.-06.15. és 

08.22.-09.25. 

Főszezoni árak 

06.17.-08.21. 

Elő- és 

utószezoni 

árak 

05.01.-06.15. és 

08.22.-09.25. 

Főszezoni árak  

06.17.-08.21. 

2018-tól 

2 ágyas szoba 

(fürdő, WC) (01-

08) 

3.300,- Ft/fő/éj 4.300,- Ft/fő/éj 3.500,- Ft/fő/éj 4.500,- Ft/fő/éj 

2x2 ágyas szoba 

(fürdő, WC) (11-

58) 

3.300,- Ft/fő/éj 4.300,- Ft/fő/éj 3.500,- Ft/fő/éj 4.500,- Ft/fő/éj 
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3 ágyas szoba 

közös fürdővel 

(61-68) 

2.300,- Ft/fő/éj 2.800,- Ft/fő/éj 2.500,- Ft/fő/éj 3.000,- Ft/fő/éj 

5 ágyas szoba 

közös fürdővel 

(71-74) 

2.300,- Ft/fő/éj 2.800,- Ft/fő/éj 2.500,- Ft/fő/éj 3.000,- Ft/fő/éj 

4 fős lakrész 

(A1,A2,A5,A6,A7) 

14.000,- 

Ft/éj/apartman 

18.000,- 

Ft/éj/apartman 

14.000,- 

Ft/éj/apartman 

18.000,- 

Ft/éj/apartman 

2 fős lakrész 

(A3,A4) 

9.000,- 

Ft/éj/apartman 

12.000,- 

Ft/éj/apartman 

9.000,- 

Ft/éj/apartman 

12.000,- 

Ft/éj/apartman 

1 éjszakás felár 500,- Ft/fő 500,- Ft/fő 1.000,- Ft/fő 1.000,- Ft/fő 

pótágy 1.900,- Ft/fő/éj 1.900,- Ft/fő/éj 2.200,- Ft/fő/éj 2.200,- Ft/fő/éj 

 

- Sátorhely: 1.500,- Ft/nap/hely+2.500,- Ft/fő/nap, 14 év alatti gyermek esetén: 

2.000,- Ft/fő/nap, 3 éves korig ingyenes 

- Parcella, lakókocsi hely: 3.000,- Ft/nap (a parcella ár tartalmazza: 1 autó, 1 

lakókocsi és 230V csatlakozási lehetőség)+2.500,- Ft/fő/nap, 14 év alatti gyermek 

esetén 2.000,- Ft/fő/nap, 3 éves korig ingyenes 

 

Az árak az idegenforgalmi adó összegét nem tartalmazzák. 

 

Határidő:  azonnal 

 

Felelős:  Ambrus Tibor polgármester 

 

Ambrus Tibor polgármester: Átadja az ülés levezetését Balogh Balázs alpolgármesternek. 

 

 

 

12./ A Csopak, Fecske utca 7-9. szám alatti, 954/16 helyrajzi számú ingatlan értékesítési 

ügye 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Balogh Balázs alpolgármester: Ismerteti az előterjesztést. A bizottság javaslata az volt, hogy 

értékesítsék csökkentett áron, amit az előterjesztés is tartalmaz. 

Tislér Géza képviselő: Minden ilyen esetben szükséges az árverés? 

Dr. Szántód Anita jegyző: Igen. 

Ambrus Tibor polgármester: Javasolja, hogy a helyben szokásos módon hirdessék meg. 

Balogh Balázs alpolgármester: Kéri, fogadják el, hogy az önkormányzat kizárólagos 

tulajdonát képező, természetben a Csopak, Fecske utca 7-9. szám alatti, 954/16 helyrajzi 

számon nyilvántartott, „kivett beépítetlen terület” megnevezésű, 1235 m
2
 térmértékű ingatlant 

nyilvános árverés útján értékesítésre meghirdessék a határozati javaslatban megjelölt 

feltételekkel. 
 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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249/2017. (IX.27.) ÖKT számú határozat 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete hogy az önkormányzat 

kizárólagos tulajdonát képező, természetben a Csopak, Fecske utca 7-9. szám alatti, 

954/16 helyrajzi számon nyilvántartott, „kivett beépítetlen terület” megnevezésű, 1235 

m
2
 térmértékű ingatlant nyilvános árverés útján értékesítésre meghirdeti az alábbi 

feltételekkel: 

 kikiáltási ár: bruttó 9 509 500,- Ft; 

 az árverésen való részvétel feltétele 

 az 500 000,- Ft összegű bánatpénz megfizetése Csopak Község 
Önkormányzata 11748069-15428701 számú költségvetési számlájára és ennek 

igazolása az árverés megkezdése előtt; 

 képviseleti jogosultság igazolása; 

 licitküszöb: 100 000,- Ft 

 az árverés nyertese a legmagasabb ajánlatot tevő; 

 a csopaki 954/14 és 954/6 helyrajzi számú ingatlanok tulajdonosaival az 

ingatlanok ivóvíz ellátásának biztosítása érdekében megkötött együttműködési 

megállapodás tekintetében a nyertes ajánlattevő az önkormányzat helyébe lép, azaz a 

felmerülő költségek 50%-a őt terheli; 

 amennyiben a kikiáltási áron érvényes vételi ajánlatot nem tettek, az eljárást 

eredménytelennek kell nyilvánítani; 

 a nyertes ajánlattevő visszalépése, vagy a szerződés meghiúsulása esetén 

azonos feltételekkel, a következő helyre rangsorolt ajánlattevővel kerül megkötésre a 

szerződés; 

 a jogügylet érvényességéhez a Képviselő-testület jóváhagyása szükséges, a 

szerződés a testületi döntést követő 5 napon belül kerül megkötésre. 

 

A Képviselő-testület az árverés lebonyolításával dr. Simon Sándor (8200 Veszprém, 

Virág B. u. 8.) ügyvédet bízza meg, és egyúttal felhatalmazza a polgármestert a 

szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:  Ambrus Tibor polgármester 

 

Balogh Balázs alpolgármester: Visszaadja az ülés levezetését Ambrus Tibor 

polgármesternek. 

 

 

13./ „Balatoni strandok fejlesztése BTSP-1.1-2016.” strandfejlesztési pályázat keretében 

kialakításra kerülő wellness részleg kialakításának ügye kivitelező kiválasztása, műszaki 

ellenőr kiválasztása 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Ismerteti az előterjesztést. Az árajánlatok beérkeztek a 

wellness részlet kivitelezésére és a műszaki ellenőr kiválasztására vonatkozóan. Kéri, 

fogadják el, hogy a Magyar Turisztikai Ügynökség által támogatott „a BTSP-1.1-2016” 

kódszámú strandfejlesztési pályázathoz kapcsolódóan, de nem pályázati forrásból 

megvalósuló strandi wellness részleget a strandi pavilonsoron, a Kincses bolt közvetlen 

szomszédságában található használaton kívüli akadálymentes vizesblokk és öltöző helyén 

alakítsák ki. 
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Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

250/2017. (IX.27.) ÖKT számú határozat 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a Magyar 

Turisztikai Ügynökség által támogatott „a BTSP-1.1-2016” kódszámú strandfejlesztési 

pályázathoz kapcsolódóan, de nem pályázati forrásból megvalósuló strandi wellness 

részleget a strandi pavilonsoron, a Kincses bolt közvetlen szomszédságában található 

használaton kívüli akadálymentes vizesblokk és öltöző helyén kívánja kialakítani. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 

megtételére. 

 

Határidő: azonnal 

 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester 

 

 

Ambrus Tibor polgármester: A wellness részlet belső átalakítási munkáira három árajánlat 

érkezett be. Kéri, fogadják el, hogy a BTSP-1.1-2016 kódszámú strandfejlesztési pályázathoz 

kapcsolódó, de saját forrásból megvalósuló strandi wellness részleg belső átalakítási 

munkáinak elvégzésével a Gro-Vi-Bau Kft-t bízzák meg az árajánlatában szereplő 4.196.920,- 

Ft+ÁFA díj ellenében és a költséget bruttó 5.000.000,- Ft összegig a 2017. évi költségvetés 7. 

sz. mellékletének, 14. sor (Wellness részleg kialakítása) terhére, a fennmaradó 259.912,- 

Ft+ÁFA összeget a 2017. évi költségvetés tartalékkeretének terhére biztosítják. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

251/2017. (IX.27.) ÖKT számú határozat 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a BTSP-1.1-2016 kódszámú 

strandfejlesztési pályázathoz kapcsolódó, de saját forrásból megvalósuló strandi 

wellness részleg belső átalakítási munkáinak elvégzésével a Gro-Vi-Bau Kft-t bízza 

meg az árajánlatában szereplő 4.196.920,- Ft+ÁFA díj ellenében. A Képviselő-testület 

a költséget bruttó 5.000.000,- Ft összegig a 2017. évi költségvetés 7. sz. 

mellékletének, 14. sor (Wellness részleg kialakítása) terhére, a fennmaradó 259.912,- 

Ft+ÁFA összeget a 2017. évi költségvetés tartalékkeretének terhére biztosítja. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt a szükséges 

intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal 

 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester 
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Ambrus Tibor polgármester: Ismerteti az előterjesztést. Elmondja, hogy 

helyszínmódosításról lenne szó. Kéri, fogadják el, hogy a „BTSP-1.1-2016” kódszámú 

strandfejlesztési pályázathoz kapcsolódó, de saját forrásból megvalósuló strandi wellness 

részleg kialakítás műszaki ellenőri munkáinak elvégzésével az Ambold Kft-t bízzák meg az 

árajánlatában szereplő 75.000,- Ft+ÁFA díj ellenében, a költséget a 2017. évi költségvetés 

tartalékkeretének terhére biztosítsák. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

252/2017. (IX.27.) ÖKT számú határozat 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a „BTSP-1.1-

2016” kódszámú strandfejlesztési pályázathoz kapcsolódó, de saját forrásból 

megvalósuló strandi wellness részleg kialakítás műszaki ellenőri munkáinak 

elvégzésével az Ambold Kft-t bízza meg az árajánlatában szereplő 75.000,- Ft+ÁFA 

díj ellenében. 

 

A Képviselő-testület a költséget a 2017. évi költségvetés tartalékkeretének terhére 

biztosítsa. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 

megtételére. 

 

Határidő: azonnal 

 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester 

 

 

14./„Balatoni strandok fejlesztése BTSP-1.1-2016" pályázat keretében beszerzésre 

kerülő úszóstég hatósági engedélyeztetésének ügye 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

Ambrus Tibor polgármester: Ismerteti az előterjesztést. 3 árajánlatot kértek, 2 ajánlat 

érkezett be. Kéri, fogadják el, hogy a BTSP-1.1-2016 kódszámú pályázat keretében 

beszerzésre kerülő úszóstég hatósági engedélyezési dokumentációjának elkészítésével a 

Pelsoproject Kft-t bízzák meg az árajánlatában szereplő 300.000,- Ft+ÁFA díj ellenében, a 

költséget a 2017. évi költségvetés tartalékkeretének terhére biztosítsák. 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

253/2017. (IX.27.) ÖKT számú határozat 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a BTSP-1.1-2016 kódszámú 

pályázat keretében beszerzésre kerülő úszóstég hatósági engedélyezési 

dokumentációjának elkészítésével a Pelsoproject Kft-t bízza meg az árajánlatában 

szereplő 300.000,- Ft+ÁFA díj ellenében. 

 



23 
 

A Képviselő-testület a költséget a 2017. évi költségvetés tartalékkeretének terhére 

biztosítja. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 

megtételére. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester 

 

 

15./ A 2017. évben tartandó „Europe for Citizens 2014-2020., Town twinning” 

elnevezésű, testvérvárosi találkozók támogatására kiírásra kerülő pályázaton való 

részvétel 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Ismerteti az előterjesztést. Kéri, fogadják el, hogy a „Europe 

for Citizens 2014-2020” elnevezésű pályázati kiírás keretében meghirdetett, „Town twinning” 

elnevezésű, testvérvárosi találkozók támogatására kiírt pályázaton vegyenek részt, a pályázat 

összeállításával, lebonyolítási munkáival a Formatic Hungary Kft-t bízzák meg az elnyert 

támogatás összegének 9%+ÁFA díj ellenében és a pályázat költségét a 2018. évi 

költségvetésben biztosítsák. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

 

254/2017. (IX.27.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a „Europe for 

Citizens 2014-2020” elnevezésű pályázati kiírás keretében meghirdetett, „Town 

twinning” elnevezésű, testvérvárosi találkozók támogatására kiírt pályázaton részt 

vesz. A pályázat összeállításával, lebonyolítási munkáival a Formatic Hungary Kft-t 

bízza meg az elnyert támogatás összegének 9%+ÁFA díj ellenében. 

A pályázat költségét a 2018. évi költségvetésében biztosítja. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szerződés megkötésére és a 

szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal 

 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester 

 

 

16./ Csatlakozás a Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 

2018. évi fordulójához 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Ismerteti az előterjesztést. 

Balogh Balázs alpolgármester: Szükség van erre a támogatási formára, támogatja ezt. 
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Ambrus Tibor polgármester: Kéri, fogadják el, hogy a Bursa Hungarica Felsőoktatási 

Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2018. évi fordulójához csatlakozzanak, a 2018. évi 

pályázatot kiírják és a Bursa Hungarica Ösztöndíjpályázat 2018. évi fordulójának Általános 

Szerződési Feltételeit fogadják el, és kötelezettséget vállaljanak arra, hogy a pályázatok 

kiírása, elbírálása és folyósítása során maradéktalanul az Általános Szerződési Feltételekben 

foglaltaknak megfelelően járjon el, vállalják, hogy a beérkezett pályázatokról hozott döntést 

az online adatbázisban rögzítsék. 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

255/2017. (IX.27.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Bursa Hungarica 

Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2018. évi fordulójához csatlakozik, a 

2018. évi pályázatot kiírja. 

 

A Bursa Hungarica Ösztöndíjpályázat 2018. évi fordulójának Általános Szerződési 

Feltételeit elfogadja, és kötelezettséget vállal arra, hogy a pályázatok kiírása, elbírálása 

és folyósítása során maradéktalanul az Általános Szerződési Feltételekben 

foglaltaknak megfelelően jár el. Vállalja, hogy a beérkezett pályázatokról hozott 

döntését az online adatbázisban rögzíti. 

 

Felhatalmazza Ambrus Tibor polgármestert a csatlakozási nyilatkozat aláírására, a 

pályázati kiírás közzétételére. 

 

Határidő: Általános Szerződési Feltételek szerint 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester 

 

 

17./ A csopaki 700/4 helyrajzi számú ingatlan értékesítési ügye 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Ismerteti az előterjesztést. Az előterjesztésben szerepel az 

értékbecslés, vagyonértékelés. Kéri, fogadják el az önkormányzat kizárólagos tulajdonát 

képező csopaki 700/4 helyrajzi számon nyilvántartott, „kivett beépítetlen terület” 

megnevezésű, 119 m
2
 nagyságú ingatlant értékesítsék Balogh György részére bruttó 

1 368 500,- Ft vételáron azzal, hogy az értékesítéssel kapcsolatos költségek vevőt terheljék. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

256/2017. (IX.27.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 

önkormányzat kizárólagos tulajdonát képező csopaki 700/4 helyrajzi számon 

nyilvántartott, „kivett beépítetlen terület” megnevezésű, 119 m
2
 nagyságú ingatlant 

értékesíti Balogh György (1126 Budapest, Szendrő u. 44/B.) részére bruttó 1 368 500,- 

Ft vételáron azzal, hogy az értékesítéssel kapcsolatos költségek vevőt terhelik. 
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A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szerződés megkötésére és a 

szükséges intézkedések megtételére. 

 
Határidő: azonnal 

 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester 

 

 

18./ A csopaki 1058 helyrajzi számú ingatlan részterületének értékesítési ügye 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Ismerteti az előterjesztést. A kisajátítások megtörténtek. A 

bizottság a kérelmet elutasította és azt javasolta, hogy az eredeti terv szerint legyen 

megvalósítva. Kéri, fogadják el, hogy Sólyomvári István kérelmét az önkormányzat 

kizárólagos tulajdonát képező csopaki 1058 helyrajzi számon nyilvántartott, „kivett 

beépítetlen terület” megnevezésű, 330 m
2
 nagyságú ingatlanból a „Séd melletti” sétaút 

kialakítása céljára visszamaradó terület személygépkocsival történő igénybevételére 

vonatkozóan utasítsák el. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, 1 tartózkodással, 

ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

257/2017. (IX.27.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Sólyomvári István kérelmét az 

önkormányzat kizárólagos tulajdonát képező csopaki 1058 helyrajzi számon 

nyilvántartott, „kivett beépítetlen terület” megnevezésű, 330 m
2
 nagyságú ingatlanból 

a „Séd melletti” sétaút kialakítása céljára visszamaradó terület személygépkocsival 

történő igénybevételére vonatkozóan elutasítja. 

 

Határidő: azonnal 

 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester 

 

 

19./ Bencze László utca részterületének értékesítési ügye 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Ismerteti az előterjesztést. Kéri, fogadják el, hogy az 

önkormányzat kizárólagos tulajdonát képező csopaki 1130/11 helyrajzi számon nyilvántartott, 

„kivett közút megnevezésű”, 3357 m
2
 nagyságú ingatlannak a Csopak, Bencze László utca 3., 

5., 7., 9. szám alatti, 1130/4, 1130/5, 1130/6, 1130/7 helyrajzi számon nyilvántartott 

ingatlanok előtti területének Szabályozási Tervlapon jelöltek szerinti értékesítését elviekben 

támogassák bruttó 4 900,-Ft/m
2
 áron azzal, hogy a Csopak, Bencze László utca 1/A. és 1/B. 

szám alatti, 1130/3 helyrajzi számon nyilvántartott ingatlan melletti kb. 5 méter széles 

területet (a jelenlegi használat szerint) Kelemen Andrea részére értékesítsék, az értékesítés 

során felmerülő költségek vevőket terheljék. 
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Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

258/2017. (IX.27.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 

önkormányzat kizárólagos tulajdonát képező csopaki 1130/11 helyrajzi számon 

nyilvántartott, „kivett közút megnevezésű”, 3357 m
2
 nagyságú ingatlannak a Csopak, 

Bencze László utca 3., 5., 7., 9. szám alatti, 1130/4, 1130/5, 1130/6, 1130/7 helyrajzi 

számon nyilvántartott ingatlanok előtti területének Szabályozási Tervlapon jelöltek 

szerinti értékesítését elviekben támogatja bruttó 4 900,-Ft/m
2
 áron azzal, hogy a 

Csopak, Bencze László utca 1/A. és 1/B. szám alatti, 1130/3 helyrajzi számon 

nyilvántartott ingatlan melletti kb. 5 méter széles területet (a jelenlegi használat 

szerint) Kelemen Andrea (8229 Csopak, Bencze László utca 1/B.) részére értékesíti. 

Az értékesítés során felmerülő költségek vevőket terhelik. 

 

A Képviselő-testület az értékesítés előkészítésével kapcsolatos intézkedések 

megtételére felhatalmazza Ambrus Tibor polgármestert.  

 
Határidő: azonnal 

 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester 

 

 

20./ Hársfa utca részterületének értékesítési ügye 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Ismerteti az előterjesztést. Most kérték a tulajdonosok, hogy 

ne vágják ki a tujákat, hanem megvennék a területet a tulajdonosok. Ők használják, akkor 

vegyék meg. 

Balogh Balázs alpolgármester: Hogy illeszthető be abba a rendszerbe? Nem nagy területről 

van szó. Az lenne az elsődleges, mint a területértékesítés. Alkalmassá tehető-e a parkolás? 

Ambrus Tibor polgármester: Alkalmassá tehető, de ha a tulajdonosok elfoglalják, akkor 

nem lesz alkalmas. 

Markó Péter Imre képviselő: Közlekedési tanulmányokkal parkoló kialakítás lehetőségét, 

Fürdő utca 45 fokos, irány irányba indulna el. Az egész részt, ami a strandhoz kapcsolódik. 

 

Dr. Balogh Emil Lajos képviselő: Eredetileg a másik oldalra is kiszélesíthető. Azzal ért 

egyet, hogy ezzel nem fognak parkoló helyiséget nyerni, mert az ott lakók fognak ott parkolni. 

Támogatható a kérelem. 

Ambrus Tibor polgármester: Kéri, fogadják el hogy az önkormányzat kizárólagos 

tulajdonát képező csopaki 254 helyrajzi számon nyilvántartott, „kivett közút megnevezésű”, 

3820 m
2
 nagyságú ingatlannak a Csopak, Hársfa utca 21-27. szám alatti, 208, 209, 212, 213 

helyrajzi számon nyilvántartott ingatlanok előtti, aszfalt burkolat nélküli területrészének 

értékesítését prof. dr. Dzsinich Csaba kérelmére elviekben támogassák és a közlekedési 

területként való megszüntetését a soron következő településrendezési terv felülvizsgálatában 

szerepeltessék abban az esetben, amennyiben az érintett ingatlan tulajdonosok az 

értékesítéssel kapcsolatos összes költség megfizetését vállalják, egyúttal a 220/2017. (VIII.2.) 

ÖKT számú határozatot vonják vissza. 

 



27 
 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal, 2 tartózkodással, 

ellenszavazat nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

259/2017. (IX.27.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy az 

önkormányzat kizárólagos tulajdonát képező csopaki 254 helyrajzi számon 

nyilvántartott, „kivett közút megnevezésű”, 3820 m
2
 nagyságú ingatlannak a Csopak, 

Hársfa utca 21-27. szám alatti, 208, 209, 212, 213 helyrajzi számon nyilvántartott 

ingatlanok előtti, aszfalt burkolat nélküli területrészének értékesítését prof. dr. 

Dzsinich Csaba (1028 Budapest, Kossuth L. u. 37/2.) kérelmére elviekben támogatja 

és a közlekedési területként való megszüntetését a soron következő településrendezési 

terv felülvizsgálatában szerepelteti abban az esetben, amennyiben az érintett ingatlan 

tulajdonosok az értékesítéssel kapcsolatos összes költség megfizetését vállalják. 

 

A Képviselő-testület egyúttal a 220/2017. (VIII.2.) ÖKT számú határozatát 

visszavonja. 

 
Határidő: azonnal 

 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester 

 

 

21./ Csopak, Sport u. 5-7. szám alatti társasház kérelme a Sirály utca részterületének 

bérletére 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Ismerteti az előterjesztést. Valóban az a kerítés mindig ott 

volt, de ettől az önkormányzat területét használják. Maradjanak az eredeti elképzelés mellett, 

az ügyvédnő pedig szerezzen be hivatalos árajánlatot, így döntött a bizottság. 

Dr. Balogh Emil Lajos képviselő: A társasház közös döntését kell elérnie az ügyvédnőnek, 

nemcsak az új árajánlatot, hanem a vételt fogadják el, amit felajánlottak. Meg kell várni ezt az 

állásfoglalást és elnapolni. 

Ambrus Tibor polgármester: Felfüggesztették a perüket a Sirály Panzióval szemben. 

Amennyiben megveszik, nem folytatódik a per. Kérték a per felfüggesztését, hogy meg 

tudjanak egyezni. Maradjanak ennél a döntésnél, véleménye szerint, gyakoroljanak a 

közösség felé is egy pressziót. Már kétszer felfüggesztették. A bizottság egyetértve a 

bérbeadást nem támogatja. Az eredeti határozatuk továbbra is érvényben van. Kéri, fogadják 

el a Csopak, Sport utca 5-7. szám alatti Társasház kérelmére, hogy az önkormányzat 

kizárólagos tulajdonát képező csopaki 167/1 helyrajzi számon nyilvántartott Sirály utca 

megnevezésű helyi közút társasházközösség által birtokolt 148 m
2
 nagyságú területrészének 

bérbeadását ne támogassák, és az értékesítéssel kapcsolatos döntését a kérelmező által 

benyújtott igazságügyi szakértői véleményben foglaltak ismeretében hozza meg. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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260/2017. (IX.27.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Csopak, Sport utca 5-7. 

szám alatti Társasház kérelmére úgy dönt, hogy az önkormányzat kizárólagos 

tulajdonát képező csopaki 167/1 helyrajzi számon nyilvántartott Sirály utca 

megnevezésű helyi közút társasházközösség által birtokolt 148 m
2
 nagyságú 

területrészének bérbeadását nem támogatja. 

 

A Képviselő-testület az értékesítéssel kapcsolatos döntését a kérelmező által benyújtott 

igazságügyi szakértői véleményben foglaltak ismeretében hozza meg. 

 
Határidő: azonnal 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester 

 

 

22./ Purger Ivett és társai kérelme a Csopak, Fecske utca 3-5. szám alatti ingatlan közmű 

bekötésére vonatkozóan 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor: A kérelem az összes közmű bekötéséről szól, természetes dolog. Ezeket 

engedélyeztetni kell, ezeket a terveket meg kell nézni, annak a birtokában tudnak tulajdonosi 

hozzájárulást adni. Engedélyezik, a tervek ismeretében. Kéri, fogadják el és adják elvi 

hozzájárulásukat ahhoz, hogy az önkormányzat 4/12 arányú tulajdonát képező, a Csopak, 

Fecske utca 3-5. szám alatti, 954/10 helyrajzi számú ingatlanon meglévő lakóegységek 

ivóvíz- és szennyvízbekötő vezetékeit és gázbekötését Sarlai József, Sarlainé Purger Mónika 

és Purger Ivett megterveztesse és a közműszolgáltatókkal a csatlakozási szerződéseket 

megkösse, illetve az elkészült közműbekötési tervek birtokában a tulajdonosi hozzájárulást 

kiadják, a szükséges intézkedéseket megtegyék. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

261/2017. (IX.27.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Csopak Község 

Önkormányzatának Képviselő-testülete elvi hozzájárulását adja ahhoz, hogy az 

önkormányzat 4/12 arányú tulajdonát képező, a Csopak, Fecske utca 3-5. szám alatti, 

954/10 helyrajzi számú ingatlanon meglévő lakóegységek ivóvíz- és szennyvízbekötő 

vezetékeit és gázbekötését Sarlai József (8200 Veszprém, Ady E. u. 67. 2/6.), Sarlainé 

Purger Mónika (8200 Veszprém, Ady E. u. 67. 2/6.) és Purger Ivett (8200 Veszprém, 

Hérics u. 3/B.) megterveztesse és a közműszolgáltatókkal a csatlakozási szerződéseket 

megkösse. 
 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy az elkészült közműbekötési 

tervek birtokában a tulajdonosi hozzájárulást kiadja, a szükséges intézkedéseket 

megtegye. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester 
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Purger János kérelmező: Most kapják a hozzájárulást vagy nem? 

Ambrus Tibor: Elvileg igen, de az engedélyes tervek ismeretében. 

Purger János kérelmező: A két közmű a hozzájárulást kéri. Kell tervezni természetesen, de 

most kérik tőlük. Nem tudják, még mit kell tervezni. 

Ambrus Tibor: Elvileg hozzájárultak. 

 

 

23./ Csajbi Ilona kérelme a Fehérvíz utca csapadékvíz elvezetésének megoldására 

vonatkozóan 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor polgármester: Ismerteti az előterjesztést. Többször volt már előttük az ügy. 

Terveket készíttettek a csapadékvíz elvezetésre vonatkozóan. Nem tudja ebben, hogy lehetne 

jól dönteni, hogy mindenkinek megfelelő legyen. 

Balogh Balázs alpolgármester: Azt gondolja egy terület vízelvezetésével, egy-egy árok 

kipucolásával nem lehet megoldani. Véleménye szerint a régi árkokat vissza kell az eredeti 

helyén állítani, ahol a térképek jelzik. Ott, ahol beépítés történt, meg kell vizsgálni, hogy lehet 

a lakók megelégedésére megoldani. Nemcsak az aljában, hanem oda le kell vinni. A 

Lőcedombi utcában az árkokon keresztül le kell vezetni, hogy a Sport utcánál átmenjen a 

töltés alatt úgy, ahogy régen is működött. 

Dr. Balogh Emil Lajos képviselő: A Lőcedombi víznek a nem leengedése az egyik rész. Az 

a terület egy dzsumbujos terület, a vaddisznók túrják fel, olyan terület, ahol nem lehet 

mozogni, az elvezető árkok nincsenek meg. Folyamatosan meg kell lenni az elvezésnek, és 

annak a karbantartásának folyamatosnak kell lennie. 

Ambrus Tibor: Valóban ez a megoldás. 

Simon Attiláné képviselő: Az előterjesztéshez csatolásra került a korábban elkészült 

vízrendezési tanulmányterv vonatkozó része, ami a kiépítéshez megoldást adhat. 

Ambrus Tibor: Az egész vízrendszert kompletten állíttassák helyre. Kéri, fogadják el Csajbi 

Ilona kérelmére, hogy a „Lőcedomb településrész” csapadékvíz elvezetési munkáira, az árkok 

helyreállítására árajánlatokat kérjenek be. 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

262/2017. (IX.27.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Csajbi Ilona (8229 Csopak, 

Fehérvíz u. 11.) kérelmére úgy dönt, hogy a „Lőcedomb településrész” csapadékvíz 

elvezetési munkáira, az árkok helyreállítására árajánlatokat kér be. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges intézkedések 

megtételére. 

 
Határidő: azonnal 

 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester 

 

 

24./ Czapáry Rita jelzálogjog törlése iránti kérelme 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 
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Ambrus Tibor: Ismerteti az előterjesztést. Kéri, fogadják el és Czapáry Rita jelzálogjog 

törlése iránti kérelmére járuljanak hozzá a 1212/4 hrsz-ú, természetben Csopakon a Vadvirág 

u. 3. szám alatt található ingatlan tulajdoni lapjára Csopak Község Önkormányzata javára 

50.000,- Ft kamatmentes kölcsön visszafizetésének erejéig bejegyzett jelzálogjog törléséhez. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

263/2017. (IX.27.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Czapáry Rita jelzálogjog 

törlése iránti kérelmére hozzájárul a 1212/4 hrsz-ú, természetben Csopakon a Vadvirág 

u. 3. szám alatt található ingatlan tulajdoni lapjára Csopak Község Önkormányzata 

javára 50.000,- Ft, azaz Ötvenezer forint kamatmentes kölcsön visszafizetésének 

erejéig bejegyzett jelzálogjog törléséhez. 

 

Határidő: azonnal 

 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester 

 

 

 

25./ Wolstrommer Vince területbérlet iránti kérelme 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor: Ismerteti az előterjesztést. Erdőbirtokosságnak írt levelet, kérte, hogy 

legyenek állatbarátok és a méhekre való tekintettel engedélyezzék, hogy a méheket továbbra 

is ott helyezhesse el. Jelezte az erdőbirtokosság, hogy megpróbál beszélni a tulajdonossal, aki 

úgy döntött, hogy el kell vinni onnan a méheket, ami a méhek nagymértékű pusztulásával fog 

járni, de kérte, hogy az önkormányzat területén helyezhesse ki a kaptárakat. A kérelem erről 

szól. Véleménye szerint még egyszer forduljanak az erdőbirtokossághoz. 

Simon Attiláné: Erdészet felajánlotta a hozzájárulást egy-két hónap lehető legkisebb 

távolságra legyenek. 

Ambrus Tibor: Az a baj vissza fognak szállni a régi helyre ahol elpusztulnak. A kérelem az 

önkormányzati terület bérbevételéről szól, hogy áthelyezze oda a kaptárakat. Rendben is 

tartaná a területet. Kéri hatalmazzák fel arra, hogy az Erdőbirtokosságot nyomatékosan kérje. 

Kéri, fogadják el, hogy Wolstrommer Vince kérelmére a méhészete tartózkodási helyéül az 

önkormányzat kizárólagos tulajdonát képező csopaki 0114/6 helyrajzi számon nyilvántartott, 

„rét” megnevezésű, 2757 m
2
 nagyságú ingatlan területrészét adják bérbe kérelmező részére 5 

éves időtartamra, bruttó 5 000,- Ft/év bérleti díj ellenében és a bérleti szerződés megkötése 

előtt kérelmező mutassa be a tevékenység folytatásához szükséges engedélyeket. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 
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264/2017. (IX.27.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete Wolstrommer Vince (8229 

Csopak, Öreghegyi u. 12.) kérelmére úgy dönt, hogy a méhészete tartózkodási helyéül 

az önkormányzat kizárólagos tulajdonát képező csopaki 0114/6 helyrajzi számon 

nyilvántartott, „rét” megnevezésű, 2757 m
2
 nagyságú ingatlan területrészét bérbe adja 

kérelmező részére 5 éves időtartamra, bruttó 5 000,- Ft/év bérleti díj ellenében. 

A bérleti szerződés megkötése előtt kérelmezőnek be kell mutatnia a tevékenység 

folytatásához szükséges engedélyeket. 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szerződés megkötésére és a 

szükséges intézkedések megtételére. 

 

Határidő: azonnal 

 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester 

 

 

26./ Szatmári Zoltán és Konrád Róbert támogatási kérelme 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor: Ismerteti az előterjesztés és a kérelmet. Szponzorként kérik az önkormányzat 

támogatását. A bizottság megtárgyalta, támogatásra javasolták a testületnek. A bizottság 

300.000,- Ft támogatás odaítélését javasolta. Kéri, fogadják el, hogy 300.000,- Ft-tal 

támogassák Szatmári Zoltán és Konrád Róbert Budapest-Bomoko Rally indulókat. 

 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

265/2017. (IX.27.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 300.000,- Ft-tal támogatja 

Szatmári Zoltán és Konrád Róbert Budapest-Bomoko Rally indulókat. A támogatási 

összeggel kapcsolatosan szerződés készül, amelynek aláírására a Képviselő-testület 

felhatalmazza a polgármestert. 

 

Határidő: 2017. október 31. 

 

Felelős: Ambrus Tibor polgármester 

 

 

27./ Átruházott hatáskörben hozott döntésekről szóló beszámoló 

(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi) 

 

Ambrus Tibor: Ismerteti az előterjesztést. Kéri, fogadják el a polgármesterre átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről és a Szociális Bizottságra átruházott hatáskörben hozott 

döntésekről szóló beszámolót. 
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Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatot: 

 

266/2017. (IX.27.) ÖKT számú határozat: 

 

Csopak Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a polgármesterre átruházott 

hatáskörben hozott döntésekről és a Szociális Bizottságra átruházott hatáskörben 

hozott döntésekről szóló beszámolót elfogadja. 

 

 

Ambrus Tibor polgármester: Megköszöni az ülésen való részvételt, és 10.30 órakor a nyílt 

ülést bezárja. Szünetet rendel el a zárt ülés előtt. 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

 

 Ambrus Tibor   Dr. Szántód Anita 

 polgármester   jegyző 

 

 

 


